
de Unie 55+, de VVD, de RPF, de
SGP, het GPV, de PvdA, GroenLinks
en de SP voor deze gewijzigde motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-
Rehwinkel (24503, nr. 27).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, D66, GroenLinks, de SP en
het AOV voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-
Scheltema-de Nie over wijziging van
de Wet incompatibiliteiten Staten-
Generaal en Europees Parlement
(24503, nr. 29).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

Aan de orde is de behandeling van:
- het structuurschema

Oppervlaktedelfstoffen (23625).

De voorzitter: Ik stel voor, de
planologische kernbeslissing goed te
keuren.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- het voorstel tot Wijziging van

het Reglement voor de Stenogra-
fische dienst van de Staten-
Generaal in verband met het aan
derden ter inzage geven van
geluids- en geheugendragers
(24654).

De voorzitter: Ik stel voor, conform
het wijzigingsvoorstel te besluiten.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- de Partiële herziening tweede

structuurschema Verkeer en
vervoer (Hanzelijn, Axel-Zelzate,
Meppel-Ramspol) (24122).

De voorzitter: Ik stel voor, de
planologische kernbeslissing goed te
keuren.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wijziging

van de Wet op het basisonder-
wijs, de Interimwet op het
speciaal onderwijs en het
voortgezet speciaal onderwijs,
alsmede de Wet op het voortge-
zet onderwijs in verband met de
decentralisatie van de

huisvestingsvoorzieningen
(24455).

De algemene beraadslaging wordt
geopend.
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De heer Cornielje (VVD): Mijnheer
de voorzitter! Het voorstel tot
decentralisatie naar de gemeenten
van de huisvesting primair onderwijs
en voortgezet onderwijs maakt deel
uit van enerzijds de bestuurlijke
vernieuwing in het onderwijs en
anderzijds de decentralisatie-impuls
van rijkstaken. Beide beleidsterreinen
hebben een eigen achtergrond, eigen
kenmerken en eigen spelers.
Vandaag vloeien ze samen in dit
wetsvoorstel.

De decentralisatie van
huisvestingsvoorzieningen brengt
voor betrokkenen ± schoolbesturen,
gemeentebesturen maar ook de
rijksoverheid ± nieuwe bevoegdhe-
den en dus ook nieuwe verantwoor-
delijkheden met zich. Natuurlijk
bestaat er verschil van inzicht over
de vormgeving van de taak- en
bevoegdheidsverdeling. De belangen
lopen immers niet altijd parallel. Het
is ons echter opgevallen dat er in het
veld grote steun is voor het
onderhavige wetsvoorstel. Hierbij wil
ik nu reeds opmerken dat er ten
aanzien van het recht op door-
decentralisatie wel een groot verschil
van inzicht bestaat. Hierover kom ik
later nog te spreken.

Een ander punt waarvoor de
hartelijke steun ontbreekt, is de
efficiencykorting. Dat is niet
verwonderlijk. In de memorie van
toelichting kunnen wij lezen dat
hierover in april 1992 echter wel
afspraken zijn gemaakt tussen het
Rijk en de VNG. Volgens de
toenmalige inzichten bedraagt de
korting 150 mln. vanaf het eerste jaar
van decentralisatie. Echter, nadat een
gemengde werkgroep de realisatie
van de efficiencykorting heeft
bestudeerd, is in het uiteindelijke
akkoord met de VNG gekozen voor
een gefaseerde invoering oplopend
tot 125 mln. in plaats van de 150
mln. die ik zojuist noemde.

De heer Van de Camp (CDA):
Waaruit leidt u af dat er brede steun
is voor dit wetsvoorstel?

De heer Cornielje (VVD): Uit de vele
gesprekken die wij hebben gevoerd
met betrokkenen. Ik heb er zojuist al

De heer Cornielje (VVD)
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